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Zachodniopomorski Zarząd
Dróg Wojewódzkich w Koszalinie
Rejon Dróg Wojewódzkich w Pyrzycach
ul. Stargardzka 42 74-200 Pyrzyce
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Informuję, że na IV sesji Rady Miejskiej w dniu 20.12.2018 r. został zgłoszony
wniosek dotyczący budowy chodnika w ciągu DR Woj. Nr 156 (ul. Strzelecka). W załączeniu
przekazuję kserokopię wniosku celem dalszego załatwienia sprawy zgodnie z
kompetencjami oraz fragment mapy z zaznaczonym odcinkiem.

Otrzymują:
l. Adresat
2-A/a
Do wiadomości:

Pan Piotr Stanisławski Radny Rady Miejskiej
f2.j Biuro Rady Miejskiej w/m (znak sprawy RO.III.0003.5.16.2018)
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Rejon Dróg Wojewódzkich w
Telefon centrali: /91/ 570 38 38
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Sekretariat:
Fax:

/91/ 570 38 39
/91/5701733

http://www.zzdw.koszalin.pl
e-mail: rdw.Dvrzvce(5)zzdw.koszalin.Dl
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Nr konta: Bank PKO Bank Polski S.A. I/o Koszalin 52 1020 2791 0000 7402 0093 1246
Dane do faktur: Nabywca:

Województwo Zachodniopomorskie
ul. Korsarzy 34, 70-540 Szczecin
NIP: 851-28-71-498 REGON:811683876

Płatnik/adres do korespondencji:
ZZDW - RDW w Pyrzycach
ul. Stargardzka 42, 74-200 Pyrzyce

RDW.6/051/4/2019
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Pyrzyce, dnia 28.01.2019 r.
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Ul. Niepodległości 20
74-320 Barlinek
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Dotyczy pisma nr RGPI.11.7021.3.19 (data wpływu 14.01.2019 r.).

W związku z wnioskiem Radnego Piotra Stanisławskiego zgłoszonym na
IV Sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 20.12.2018 r. o budowę chodnika wciągu
drogi wojewódzkiej nr 156 aż do drogi zjazdowej na Euro-boisko oraz o doświetlenie
tego odcinka, Rejon Dróg Wojewódzkich w Pyrzycach zwraca się z uprzejmą prośbą
o zajęcie stanowiska w sprawie w/w wniosku.
Aby zbudować ok. 120 mb chodnika naszym zdaniem należałoby, z uwagi na
niekorzystne ukształtowanie terenu, wykonać najpierw projekt i uzyskać pozwolenie
na budowę. Trzeba się liczyć z koniecznością przebudowy infrastruktury podziemnej,
m.in.:

- linii kablowej NN

- linii światłowodowej

- gazociągu 0 200.

Należy się też liczyć z koniecznością poszerzenia na tym odcinku pasa drogi
wojewódzkiej poprzez przejęcie, wykup gruntów przyległych.
Z'uwagi na skalę problemów związanych z tą inwestycją chcielibyśmy wiedzieć ile
osób będzie na co dzień z chodnika korzystać, jaka będzie skala wsparcia
finansowego ze strony Gminy (oprócz sfinansowania w 100% oświetlenia - zadanie
własne gminy)?



Informujemy również, że planowaniem i zatwierdzeniem przyszłych inwestycji na
sieci dróg województwa zachodniopomorskiego zajmuje się Marszałek Województwa
Zachodniopomorskiego a powyższy wniosek, po uzyskaniu dodatkowych informacji
ze strony Gminy Barlinek i uzupełniony naszą opinią, zostanie przekazany do
Dyrektora Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie.
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Do wiadomości:

- Piotr Stanisławski, Radny Rady Miejskiej,

- Biuro Rady Miejskiej


